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Dagsorden til menighedsrådsmøde i Tølløse  
 søndag den 6. oktober 2024 kl. 11.30 i Præstegårdssalen 

 
Til stede: Henning Pedersen, Henrik Falster-Hansen, Bente Lykke, Marie-Louise Jensen, Jonas Andersen og 
Kirsten Schmidt  
Afbud: Lene Hjære Østergaard, Marianne Ziirsen, Andreas Fink og Ole Piekut 
 

 Punkt  

1 Godkendelse af dagsorden Dagsordenen blev godkendt. 

2 Nyt fra formanden Formanden var fraværende. 

3 Nyt fra kassereren Jonas har været på regnskabskursus. 

4 Nyt fra kirkeværgen 
- lyset på kirken 
- ”Privat”-skilt 

Henning beder elektrikeren om at sætte timer på 
lyset på kirken, så lyset kun er tændt fra 15 til 24 i 
vinterhalvåret. 
 
”Privat”-skiltet på kæden ind til Brandtomten 
bliver fjernet, og der bliver opsat en skraldespand. 
Henning beder Henrik om at gøre dette samt om 
at tømme skraldespanden regelmæssigt.  

5 Nyt fra kontaktpersonen Der bliver indkøbt et el-orgel til Præstegårdssalen 
som tidligere vedtaget. 
 
Der skal i 2025 udarbejdes personalehåndbog, 
opstartes tidsregistrering osv. Henrik ansøger 
provstiet om midler til at fastholde Ulla Madsens 
funktion samt til vikardækning for Jens Viggo. 

6 Nyt fra præsterne Intet nyt. 

7 Fællesskabet omkring kirken Der var menighedsudflugt til Frederiksborg 
Slotskirke den 29. september med 32 deltagere. 

8 Kirkegårdsudvalget Kirkegårdsudvalget godkender de under punkt 4 
drøftede tiltag. 

9 Provstiudvalget 
- næste ansøgningsfrist er den 29. oktober 

Hovedlågen er defekt. Der ansøges om midler til 
reparation/automatisk åbning af hovedporten 
mhp. forbedret kørestolsadgang. 
 
Hovedstien på kirkegården er nedsunket. Der 
ansøges om midler til omlægning af denne. 

10 Nyt sognehus 
- informationsmøde for sognet 

Henrik inviterer John Veje til næste møde mhp. 
status. 
 
Når lokalplanen for brandtomten er udarbejdet, 
inviteres der til informationsmøde for sognet. 

11 Budget 2025 Mette fra regnskabskontoret har lavet et udkast til 
budgettet. Punktet drøftes videre på næste møde. 
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12 Budgetønsker fra kirke- og 

kulturmedarbejderen 

Punktet blev drøftet og menighedsrådet er 
positive. Marianne kan afholde udgifter i 2024 
efter aftale med daglig leder. Ønskerne drøftes 
videre i forbindelse med budget-drøftelserne på 
næste møde. 

13 Omkostning til kørsel af elever ifm. afholdelse 

af koraktiviteter 

Henrik kontakter Flex-trafik mhp. transport af 
elever fra Sejergårdsskolen til Tølløse Skole i 
forbindelse med kor. 

14 Fuldmagt til nyansatte regnskabsførere på 

Regnskabskontoret mhp. adgang til bank 

Fuldmagten blev givet. 

15 Øget fokus på de unge i sognet Menighedsrådet er positive overfor at kontakte 
skoleledere i området mhp. besøg samt Tølløse-
festivalen mhp. deltagelse. Punktet drøftes videre 
på næste møde. 

16 Indkøb af stolevogne Der indkøbes en stolevogn til seks stole. 

17 Logo for sognet Punktet udsættes til næste møde. 

16 Eventuelt Konstituerende møde for det nye menighedsråd 
bliver torsdag den 28. november. 

17   

 
Kommende møder: 7/11 
 


